

**PENYELENGGARAAN JALAN DI JALAN MENTERI, SELAMA PERAK.**

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
1	<p>Kerja -kerja diliputi dalam sebutharga ini mengandungi kos oleh pemborong untuk kerja - kerja awalan termasuk penyediaan bahan - bahan, pengangkutan dan lain - lain perkara yang diperlukan oleh pegawai penguasa bagi kerja - kerja membina dan menyiapkan kerja tersebut. Semua kerja-kerja yang dijalakna adalah mengikut spesifikasi piawai untuk kerja-kerja binaan bangunan serta mengikut syarat-syarat am sebutharga</p>	H/pukal	H/Pukal		
2	<p>Kerja - kerja pembersiahan tanah lapang dan membuang segala halangan yang ada di atas tapak tersebut seperti diarahkan oleh pegawai penguasa.</p>	H/pukal	H/Pukal		
3	<p>Membekal dan mengadakan 50 mm tebal batu pasiratau bahan dasar jalan (<b>Road Base</b>) lain yang setara dan diluluskan oleh pihak Penguasa serta kerja - kerja mampatan.</p>	M2	250		
4	<p>Membekal dan mengadakan 300 mm tebal batu baur hancur atau bahan dasar jalan (<b>Road Base</b>) lain yang setara dan diluluskan oleh pihak Penguasa serta kerja - kerja mampatan.</p>	M2	250		
5	<p>Membekal dan mengadakan 50mm tebal lapisan haus ( <b>Macadam Bitumen</b> ) termasuk satu lapisan bitumen cecair ( <b>Tack Coat</b> ) disembur pada kadar 2 liter / meter persegi dan dimampatkan dengan mesin pengelek 8 tan.</p>	M2	600		
6	<p>60mm tebal lapisan pengikat (<b>Binder Couese</b>) termasuk lapisan asas berbitumen bergred penembusan 80/100 (Prime Coat) disembur pada kadar 4 liter persegi dan lapisan atas disembur pada kadar 1.4 liter dan dimampatkan dengan pengelek 8 tan.</p>	M2	250		
7	<p>Mengadakan ujian 'Coring Test'</p>	No	2		
	Muka Surat 1/2	<b>Jumlah Di Bawa Ke Hadapan</b>			

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
8	<p>Bekal dan pasang kerb jalan saiz tinggi 300mm x 150mm lebar termasuk lapisan asas konkrit termasuk segala kerja yang berkaitan.</p> <p><b><u>Garisan Petak Kenderaan</u></b></p> <p>Kerja - kerja membuat garisan jalan menggunakan "Hot Applied Thermoplastic with (10%) Glass Bead" berwarna putih ketebalan 3mm dan lebar 100mm.</p>	M	50		
9	<p>a) Petak letak kereta</p> <p>b) Petak motosikal</p> <p>c) Petak OKU</p>	No	9		
	Muka Surat 2/2			Jumlah	